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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Varga Mihály, pénzügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Tervezi-e a kormány a kaszinókra kivetett különadó 
bevezetését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A koronavírus – járvány nem várt gazdasági visszaesést okozott az országban. A járvány elleni 
védekezés fedezetét a kormány egyrészt több szektort – így az önkormányzati szektort is érintő 
költségvetési elvonásokkal, illetve több szektor és gazdasági szereplőt érintő külön adók kivetésével
is biztosította. De ilyen intézkedés az egyetemek költségvetési elvonása, vagy a MET, az Ámbédkár
Iskola, vagy az Igazgyöngy Alapítványt is érintő támogatás csökkentés.

A közvélemény által is támogatott módon a pénztárgépek online üzemmódban történő NAV-hoz 
való bekötése is jó, a gazdaságot fehérítő, ezáltal költségvetési bevételt növelő intézkedés volt. Egy 
falusi hentesbolt is köteles online kasszát üzemeltetni, ellenben a kaszinóknak még nyugta adási 
kötelezettségük sincs, az árbevételük önbevalláson alapul.

Az alábbi kérdéssel fordulok Önhöz:

- Milyen módon ellenőrzi az adóhivatal a kaszinók árbevételét, hitelesen, megbízhatóan és azonnal, 
ha nincs nyugta adási kötelezettségük, illetve a nyerőgépek nincsenek online bekötve a NAV- hoz?

- Tervezi- e a kormány a koncesszióval rendelkező kaszinó üzemeltetők különadóját? Ha nem 
tervez ilyet, miért nem?

Együttműködését előre is köszönöm és várom válaszát!

Tisztelettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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